
De N-VA wil stille kermis in Buggenhout
Raadslid Sylva Bogaerts stelde op de gemeenteraad van augustus voor om een prikkelarme kermis te laten doorgaan in 
Buggenhout. Het gemeentebestuur lijkt voorlopig niet van plan om op dat voorstel in te gaan.

Op een stille of prikkelarme kermis hoor 
je geen muziek en zijn de lichten gedoofd. 
De duur bedraagt ongeveer 3 à 4 uur. 
Zo’n alternatieve kermis is niet enkel voor 
mensen met een beperking, maar voor 
iedereen die het graag wat rustiger aan 
doet of voor wie moeite heeft om alle 
indrukken te filteren. Het prikkelarm 
kermismoment zou op maandagnamid-
dag doorgaan, buiten het weekend en de 
‘gewone’ kermis dus.

Inclusie?
Het gemeentebestuur verwijst naar het 

belang van ‘inclusie’ in haar gemeentelijk 
beleid, maar gaat volledig voorbij aan 
het feit dat de gewone kermisactiviteiten 

niet voor iedereen toegankelijk zijn. Toch 
bleken er ook bij de gemeenteraadsleden 
van de meerderheid stemmen te zijn die 
het voorstel steunden.

Sylva Bogaerts: “Inclusie is een belang-
rijk streefdoel. Dat betekent dat kinderen 
met bijzondere noden nood hebben aan 
een aangepast beleid. Dat vraagt slechts 
een kleine moeite en financiële inspanning 
van onze gemeente. Ik hoop dat het 
gemeentebestuur het idee van een stille 
kermis in de toekomst toch nog wil 
onderzoeken.”

Verkoop parking Klaverveld
Het gemeentebestuur heeft zich voorgenomen om een deel van 
de parking in het Klaverveld te verkopen. N-VA-fractievoorzitter 
Wim Mommaers waarschuwde daarbij voor het verlies aan 
parkeerplaatsen. Niet alleen de ouders en leerkrachten van de 
nabije scholen maken gebruik van de parking, maar ook een 
aantal inwoners van de Stationsstraat.

De bezwaren werden echter weggewuifd door de bevoegde 
schepen, die wil doorgaan met de verkoop. Intussen heeft zich, 
naast het revalidatiecentrum, nog een tweede geïnteresseerde 
koper aangemeld, met name de provinciale lagere school. 
De N-VA blijft het dossier verder opvolgen.
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Agenda
• Ontbijtactie op 31 oktober 2021
• Stoempfestijn op 12 december 2021
• Nieuwjaarsreceptie op 23 januari 2022

Noteer in 

uw agenda

N-VA-ontbijtactie
•  Wat? Heerlijk ontbijtpakket aan huis geleverd.
•  Prijs? Volwassen 10 euro, kinderen 5 euro.
•  Wanneer? 31 oktober, zelf te kiezen leveringstijd tussen 8 uur en 

10.30 uur.
•  Inhoud van het pakket? Pistolet - koffi ekoek - beleg (kaas, hesp, 

confi tuur, choco, honing) – yoghurt – peperkoek - eitje – fruitsap.

Graag inschrijven voor 26 oktober via tamara.bogaerts@n-va.be

N-VA-fractievoorzitter Wim Mommaers
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Koop lokaal!
N-VA Buggenhout stelde in de gemeenteraad 
van maart 2021 voor om in navolging van een 
papieren bedrijvengids ook een lijst aan te leggen 
met Buggenhoutse bedrijven die bepaalde 
diensten of producten willen aanbieden aan 
het gemeentebestuur. Uit het antwoord van de 
bevoegde schepen leerden we toen dat dat enkel 
op lange termijn mogelijk zou zijn. Amper vier 
maanden later lanceerde ons gemeentelijke 
ondernemingsloket echter een oproep met de 
titel ‘Buggenhoutse Leverancier’.

Financiële steun VOC Malderen
In het najaar van 2020 heeft ook het vogelopvangcentrum te 
Malderen sterk geleden onder de coronacrisis. Daarom stelde 
N-VA Buggenhout in de gemeenteraad van augustus 2020 voor 
om het VOC Malderen structureel te ondersteunen 
met een jaarlijkse nominatieve subsidie. Na advies 
van de milieuadviesraad en een beslissing van 
het schepencollege werd het voorstel van onze 
N-VA-fractie een jaar later alsnog goedgekeurd.

Extra rolstoeltransportfiets 
voor het woonzorgcentrum
In mei 2021 werd door de dienst animatie van WZC 
Herfstdroom een digitale oproep verstuurd om massaal 
wafeltjes te bestellen. Met die inkomsten wilde de dienst 
animatie een rolstoeltransportfiets aankopen voor haar 
bewoners. N-VA Buggenhout stelde in de OCMW-raad 
voor om naast de gesponsorde fiets ook een tweede 
rolstoeltransportfiets aan te kopen voor het woonzorg-
centrum. Enkele maanden later kunnen we vaststellen 
dat de tweede fiets er is.

Fietsers niet onnodig ophouden
Vorig jaar pleitte Jong N-VA Buggenhout ervoor om fietsers niet nodeloos op te houden bij 
rode verkeerslichten als hun reisweg niet in conflict is met het autoverkeer. Verkeersborden 
met een ‘rechtdoor/rechtsaf vrij voor fietsers’-boodschap kunnen daarvoor zorgen. In augustus 
2021 keurde de gemeenteraad het voorstel van Jong N-VA goed voor wat betreft de verkeers-
lichten ter hoogte van de Diepmeerstraat.

Pedagogische begeleiding 
in crèche wordt opgekrikt

In de gemeenteraad van maart 2021 stelde raadslid Ward Vranken 
voor om binnen het team van ’t Pagadderke een deeltijdse coördinator 
pedagogisch beleid aan te duiden. Drie maanden na het voorstel werd 
een gediplomeerde pedogoog aangesteld om het pedagogisch beleid 
in de kribbe te verzorgen.

Hulde na verlies
De Opstalse muziekverenigingen moesten dit jaar jammer genoeg 
afscheid nemen van meerdere muzikanten en/of bestuursleden. 
Op voorstel van muzikant Jan Jacobs wordt er op 1 november een 
passende hulde aan hen gebracht. Ook covid-slachtoffers en bij 
uitbreiding alle dierbaren die ons zijn ontvallen, zullen muzikaal of 
poëtisch worden herdacht op het kerkhof in Opstal.

N-VA-voorstellen worden uitgevoerd
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Leeftijd: 
35 jaar

Beroep: 
Werkt in 
basisschool 
Rode in Meise

Woonplaats: 
Buggenhout

Getrouwd met 
Julien
Fiere mama 
van Raysel
Afkomstig uit 
Opdorp

“Ik wil me graag inzetten om ontspanning, cultuur en het verenigingsleven een centrale plaats te geven in onze gemeente. Buggenhout moet nog meer een bruisende plek worden voor jong en oud. Ik ben ervan overtuigd dat N-VA Buggenhout een warm, gemotiveerd en sterk team is dat dicht bij de mensen staat. Op die manier zorgen we er samen voor dat Buggenhout een fi jne gemeente is om te vertoeven.”

Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Wist je dat?
  De N-VA zich vragen stelt bij het afl everen van kapvergunningen 
voor het rooien van bomen? Ook het gebrek aan opvolging van 
heraanplantingen en ontbossing is een probleem.

  De N-VA betreurt dat Buggenhout er niet in geslaagd is om een 
zomerschool te organiseren? Op die manier had men de 
toegenomen leerachterstand deels kunnen wegwerken. “Vooral 
voor de leerlingen die het al moeilijk hadden, is dat een spijtige 
zaak”, vindt raadslid Jan Jacobs. “Ons N-VA-bestuur, dat over 
meerdere pedagogisch geschoolden beschikt, bood nochtans 
graag haar medewerking aan.”

  De N-VA het gebrekkige onderhoud aan verschillende gemeen-
telijke sites en pleintjes aankaartte? Het gemeentebestuur gaf 
toe dat onder meer de Finse piste er bijzonder slecht bijligt. De 
piste zomaar opgeven wegens ‘te intensief onderhoud’ is voor 
ons onaanvaardbaar. Dit belangrijke deel van 
onze sportinfrastructuur moet, zeker ook in de 
winter, behouden blijven. “Er is dus dringend 
nood aan een andere oplossing”, aldus 
raadslid Tamara Bogaerts.

Nieuw bestuurslid in de kijker: 
Linsy Schellekens

Kruispunt Kalkenstraat - 
Kasteelstraat - Bosdreef

We zijn tevreden dat de meerderheid de vraag van 
gemeenteraadslid Sylva Bogaerts heeft uitgevoerd. Zij stelde 
dat het kruispunt zeer gevaarlijk geworden was voor 
fietsers en de vele kinderen die naar de academie rijden. 
Verschillende inwoners lieten ons weten dat ze tevreden 
zijn over het herstelde wegdek. Over de vele kleuren die 
het kruispunt nu rijk is, is er nog geen consensus.

Studie naar vrachtwagenroute 
in Buggenhout
Op vraag van onder meer de N-VA wordt een studiebureau aangesteld 
om de vrachtwagenroute in Buggenhout te herbekijken. Die loopt nu 
langs de Kalkenstraat, Bovendonkstraat, Hanenstraat en Beukenstraat. 
Op verschillende plaatsen komen de vrachtwagens in conflict met 
fietsers en andere weggebruikers en zorgen ze voor gevaarlijke situaties. 
Bovendien zijn er regelmatig klachten over geluidsoverlast en zware 
trillingen.

www.n-va.be/buggenhout
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Werken 
aantrekkelijker maken 

door de belastingen op 

arbeid te verlagen: onder 

minister van Financiën Johan 

Van Overtveldt daalt de 

totale belastingdruk met 

10 miljard euro.

In 2013 keurt het 

Vlaams Parlement 

het Inburgeringsdecreet

van Geert Bourgeois goed. 

Van nieuwkomers wordt 

verwacht dat ze inburgeren 

en Nederlands leren.

arbeid te verlagen

minister van Financiën Johan Met Jan Jambon, Steven Vandeput en Theo Francken als federale ministers maakt het land de omslag naar een echte veiligheidscultuur.Terrorisme, mensensmokkel en cybercriminaliteit worden veel steviger aangepakt.

Als minister van 
Binnenlands Bestuur 

legt Liesbeth Homans in 
2016 de contouren vast van 

een stevige afslanking van de 
provincies en de efficiënte 
hervorming van gemeente 

en OCMW.
In 2019 voert minister 

van Dierenwelzijn 
Ben Weyts het verbod op

onverdoofd slachten in. Als 
minister van Onderwijs stelt hij 
kennisoverdracht, leerkrachten 

en kwetsbare kinderen 
centraal.

Terrorisme, mensensmokkel en 

Matthias 
Diependaele voert 

als minister van Wonen 
de strijd tegen sociale fraude
op. Wie een eigendom heeft 
in het buitenland, heeft geen 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

recht meer op een sociale 
woning in Vlaanderen. 

Sinds Zuhal Demir 
minister werd in 2019, 
zijn er in Vlaanderen al 

meer dan 1 miljoen nieuwe 
bomen geplant. De N-VA 
is de enige echte groene 

partij in Vlaanderen.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en word nu lid van de N-VA. 

Surf naar www.n-va.be/word-lid
Mail naar leden@n-va.be
Bel naar 02 219 49 30

centraal.

De N-VA verdedigt al twintig jaar de politieke, sociale, economische 
en culturele belangen van de intussen 6,5 miljoen Vlamingen. 
Daarbij is de N-VA steeds uniek gebleven: allesbehalve een 
traditionele systeempartij en allesbehalve dogmatisch of steriel 
extremistisch. Kom daarom samen met de andere 40.000 leden op 
de barricaden staan en 

Surf naar 
Mail naar 
Bel naar 

“ Onze ambitie 
blijft na twintig jaar 

nog steeds dezelfde: 
een welvarend, veilig en 
vrij Vlaanderen, waarin 

elke Vlaming erop 
vooruitgaat.”

Twintig jaar geleden, op 13 oktober 2001, zag de Nieuw-
Vlaamse Alliantie het levenslicht. Sindsdien drukt de N-VA 
duidelijk haar stempel op de Vlaamse samenleving, zowel 
in de oppositie als met kordaat beleid. Denk maar aan deze 
realisaties:

De N-VA: al 20 jaar
nuttig en nodig

014229


